【公告】2020 WUN Summer School and Scholarship- The World’s Biggest Challenges and How to Influence Solutions徵選2020世界大學聯盟夏日學校參加學生

Date: 13 to 24 July 2020 (10 Days)
Location: University of York Campus
Fees: £1,600 per student
Theme: The World’s Big Problems and How to Influence the Solutions

報名資格Eligibility:
1. 本校大學部三年級學生，不限科系，不限本國生
Undergraduate students in the 3rd grade, open to NCKU students studying any subject and from any countries
2. 具備適當英文能力(主辦單位建議參加學生具備CEFR C1或IELTS6同等能力) 
English ability, a minimum of CEFR C1 or IELTS 6 is recommended
3. 對聯合國永續發展目標相關議題有興趣之學生 
Interested in topics and challenges related to UN 17 Sustainable Development Goals

簡介 Introduction:
世界大學聯盟（WUN）2020年夏日學校將於英國約克大學舉辦，日期為2020年7月13日到7月24日，總共10天。今年主題為:「世界重要問題及如何影響對策」，與學者、政治家、商業領袖，以及來自其他WUN會員校之學生交流探討在聯合國永續發展目標(Sustainable Development Goals, SDGs)下，各項社會層面的議題，以及如何發展具有影響力的策略思考。

永續發展挑戰是個跨領域的議題，需要科學、社會科學、人文與藝術等領域專業合作，歡迎各領域有興趣之大學部三年級學生報名徵選。本校經過書審與面試後，將推薦1名正取、2名備取學生報名。經過本校徵選、完成報名程序並經主辦單位錄取且參加完全程者，將由本校提供全額獎學金給付夏日學校相關開銷(包含學費、來回機票及當地生活費補助)。

有意參與徵選者請在2020年3月13日(五)前，備妥下列個人資料電子檔寄至高教深耕辦公室承辦人員信箱(標題:2020 WUN夏日學校徵選_系級姓名)，經書審後另
行通知進入面試之學生，面試預計於2020年3月19日下午舉行。

As a student of a Worldwide Universities Network (WUN) - member university, you may be aware of the groundbreaking research that your institution is doing to support the UN’s agenda on sustainable development. In celebration of the excellence around the network, this course will give you an opportunity to collaborate with students of fellow WUN partner universities, to learn about the challenges that academics across the world unite to tackle.

This course will help you to appreciate the complexities of global challenges and learn how world-leading academics from a range of disciplines - spanning the sciences, social sciences, arts, and humanities - are working together to find solutions.

To encourage students to participate, NCKU offers full scholarship which includes tuition, transportation and living allowance. To apply for the scholarship, please send your applications to Headquarters of University Advancement (email address below) no later than 13 March 2020. After reviewing the applications, we will in invite suitable applicants to join an interview held on 19 March 20020. Students who pass the interview will be asked to deliver your application to the Summer School. Students need to pass NCKU’s interview as well as receive admission from the summer school to be eligible for the scholarship.

繳交資料Application:
(1) 基本資料表1份(附件檔案) 
Resume (attached file)
(2) 歷年在學成績單1份 
Official grade report
(3) 英文能力證明文件，英語為母語學生無需繳交 
Official English test report (unnecessary for English native speaker)
(4) 請以英文簡答下列問題(每題各300字左右) 
Please answer the following questions (approximately 300 words for each question)
· What is it about the summer school that you are particularly interested in?
· Please describe how you would benefit from this programme personally, academically and professionally.
· Please explain what you might do to prepare for the challenges you may face whilst participating in the programme.
(5) 其他有利於審查之文件(自由繳交，如推薦函、具體獲獎事蹟等等)
Other documents (Letter of recommendation, award winning record, etc.) that enhance your application(optional)

[bookmark: _GoBack]承辦人員聯絡方式Contacts:
高教深耕辦公室 陳涵文小姐
Ms. Han-Wen Chen, Headquarters of University Advancement
Tel: (06)275-7575 #51057
E-mail: em50902@email.ncku.edu.tw

更多資訊請參考More Information:
2020夏日學校 2020WUN Summer School: https://reurl.cc/lL3VV6
關於世界大學聯盟 About WUN: https://wun.ac.uk/
University of York: https://www.york.ac.uk/
